
Dagsorden bestyrelsesmøde torsdag den 01-02-2024 

 

1. Valg af ordstyrer 

Bodil 

2. Valg af referent 

Susie 

3. Velkommen til Henrik – intro 

Introduktion og relevant info til Henrik 

4. Kalender 2024- planlægge 

Vi har modtaget kalender fra skytteklubben og crosserne. Vi har bedt om banen d. 21/4, da vi afholder 
kredskonkurrence i C-klassen, og fået lovning på det. Arbejdsdag foreslået til 13/4, så klubben står skarpt d. 
21/4. Sommertest og -fest d. 15/6, sidste træning inden ferien d. 22/6 er der løb, så træningen forlægges, 
evt. til skoven. Vi starter op igen d. 10/8. Klubkonkurrence d. 26/10. Generalforsamling d. 2/11. 
Juleafslutning d. 30/11. Bodil spørger, om vi kan få et massagekursus med Annelise Fur en gang i efteråret. 
 
5. Kredskonkurrence i april 

D. 21/4 afholdes kredskonkurrence, som konkurrenceudvalget står for. Vi har pt. 3 tilmeldte. Det er kun 

bestyrelsen, der lægger opslag ud vedr. kredskonkurrencen. 

6. Parkeringsplads! 

Vi skal have bestilt et læs flis, det er akut med reparation af pladsen. Kommunen har en fond man kan søge 

igennem til bl.a. vedligehold af pladsen, som vi skal have kigget nærmere på. Ved tankning hos OK, kan man 

tilmelde sig en støtteordning, hvor et lille beløb kan doneres til klubben. Det kigger Henrik nærmere på. 

7. Nosework 

Søs vil gerne starte Nosework, men har sikkert brug for hjælp under kurset. Blandt andet til at finde egnede 

pladser i lokalområdet. 

8. Klipning af bane 

Vi har købt ny plæneklipper, som er klar til brug. Vi kan godt bruge flere hænder til, at hjælpe med at slå 

græsset. Bodil sender ansøgning til kredsfonden, til køb af harve og tromle. 

9. Fygesne og deraf skader / sprunget vandrør-løsning fremadrettet 

Vi skal have kigget på loftet, hvor meget skade det har taget efter snestormen. Vi har ingen forsikring pt., 

men der bliver arbejdet på, at DCH skal have en fællesaftale på forsikringer fremadrettet. Vi skal have sat 

ekstra isolering på vandrørene. 

10. Lys på banen – mere lys 

Flere projektører på containerne, så banen bliver bedre oplyst, og lys i containerne 

 



11. Ansøgninger 

Vi og crossklubben vil gerne have strøm til pladsen, så vi slipper for dieselgeneratoren. Og vi ønsker os også 

en varmepumpe, så vi kan have lidt varme på klubhuset hele tiden, og måske slippe for skader, når vejret 

driller. Bodil vil søge i diverse fonde, specielt Elro-fonden. På sigt vil Bodil også gerne have en stor 

robotplæneklipper, men det kræver, at vi har strøm på pladsen. Det er dgså stadig et ønske med en 

toiletvogn, så vi sløjfer det lille toilet. Så har vi også en ind-/udgang, som vi kan benytte, når der er kurser i 

klubhuset. Og Kirsten vil gerne have udvidet skuret til værktøj o.l. Komfuret skal også renoveres, og vi skal 

se, om vi kan skaffe nogle ekstra plader og riste. 

12. Folder – velkomstbrev 

Vi skal have lavet nogle flere foldere, dog skal der rettelser til, Bodil skriver til Mette. Daniel har lavet udkast 
til en velkomstmail, som sendes til nye potentielle medlemmer inden første træning. 
Opslag i klubhuset om, hvad man gør, hvis der sker en ulykke, og man skal ringe 112 
 
13. forslag til mersalg – Bodil 

Goodiebags, som Bodil gerne vil stå for og pakke, er godkendt til 25,- kr. 

14. Nyt fra kassereren 

Vi har 52-53.000 i kassen, men skylder for bl.a. plæneklipper, og generator, ca. 10.000 kr. Kirsten har 
indberettet 57 medlemmer for 2023 til kommunen. Bodil skal have skaffet børneattest på Daniel. Kirsten har 
ansøgt om tilskud fra leder og instruktørpuljen, 4.900 kr.  
 

15. Nyt fra instruktører 
 
Intet nyt 
 
16. Evt. 
 
Ifølge Henrik har Jem & Fix har en fond, hvor man kan søge til byggematerialer o.l. 

Bodil: Positivt, at vi er kommet bedre på tale med skydeklubben, og at vi nu kan lave aftaler. 

Vi skal have købt nyt moppehoved og ekstra mopper. 

Vi skal holde øje med soklen ind til køkkenbordet, den ser våd ud. 


